
Referat fra styremøte i Hestnes Vel 

 

Referanse 07/2015 

Sted : hos Hanne Sofie 

Tidspunkt: 09.09.15 kl. 20.30 

Til stede: Grethe Lind,  Hanne Sofie Aarstad, Jane Marie Mellgren, Jarle Larsen, Wenche 

Høghaug 

 

Agenda:  

 

- Referat fra forrige styremøte godkjennes 

 

- Hestnesmarsjen: leder har tatt kontakt med Friluftsrådet på nytt etter sommeren for å 

avtale samarbeid. Ikke fått svar foreløpig, tar kontakt igjen. Hestnesmarsjen planlegges til 

etter jul - ca april. Dato bestemmes senere. Marsj i kombinasjon med kaker, kaffe osv. 

Lapper i postkassene. Informasjon på nettsiden. Mobilisere bakere og kaffekokere. Kan 

bruke grillene til evt salg av pølser. Salg ved start/mål-området. Gjennomføres uansett vær. 

Markere løype dagen før. Lage diplomer. Vi utsetter det til våren.  

 

- Grøtfest planlegges til i begynnelsen av desember. Midt i uken i fjor, fungerte bra. Wenche 

snakker med daglig leder av barnehagen ang bruk av uteområdet til årets grøtfest. Dette var 

ikke noe problem i fjor. 

 

- Lekeplass Lyngtangen - Lekeplassen kan bli lagt ned, har de noen til å vedlikeholde den 

kan den rustes opp og velforeningen kan overta ansvaret. Vi må finne ut hvordan 

Lyngtangen stiller seg til dette. Grethe tar kontakt med Gunnar Herveland. 

 

- Trafikkutfordring i 40 sonen - økende trafikk, Jane Marie tipser angående farten til Politiet. 

Wenche har fra flere år tilbake skrevet brev til Statens Vegvesen angående 

trafikkutfordringer her. Da ble fartsgrensen redusert fra 50 til 40 km. Vegvesenet 

argumenterte mot fotgjengeroverganger, studier viser at de gir falsk trygghet på veier med 

såpass begrenset trafikk. Pga økende trafikk med utbyggingen, kan det være 

hensiktsmessig å skrive et lignende brev til vegvesenet. Wenche gjør dette. 

 

- Nettsiden - stor oppdatering, vi er veldig fornøyd med den.  

 

For styret i Hestnes Vel 

 

Wenche Høghaug 

Referent 

 

 

 


